
Usnesení ze 3. zasedání zastupitelstva obce Říkovice ze dne 3. 2. 2023 

ZO schválilo: 

Program jednání v předloženém znění 

 

ZO projednalo a schválilo 

Dar pro MŠ Říkovice na uspořádání tomboly na dětském karnevalu. 

 

Žádost o připojení kanalizace na pozemek č. p. 251/18.  

Zastupitelstvo rozhodlo, aby starosta žadateli odpověděl, že dotyčný pozemek není 

na katastru obce Říkovice a že probíhají jednání o směně pozemků s Žalkovicemi, 

kam v současné chvíli jeho pozemek připadá. 

 

ZO vzalo na vědomí 

 

Do 10. března 2023, doloží místní spolky na obecní úřad žádosti na finanční 

podporu pro rok 2023. 

 

Pověřená komise složená z trojice zastupitelů provedla v lednu inventuru obecního 

majetku.  

 

Starosta informoval zastupitele o lednových rozpočtových opatřeních. 

Odborná firma provedla měření vlhkosti kvůli plísni v obecním bytě pronajatém v 

budově bývalé sladovny. Zastupitelstvo a nájemník budou o výsledku informováni po 

vyhodnocení provedených měření.  

Starosta informoval zastupitele o jednání z 31. 1. 2023 týkající se rozvozu ornice 

získané z probíhající stavby dálnice D1, která bude v obci uložena na parcele č. 79/9. 

Starosta informoval zastupitele o vládních přípravách na zvýšení daně z nemovitostí. 

Starosta informoval zastupitele o nově zřízené pobočce firmy ČEZ sídlící v Přerově 

na adrese Kratochvílova 114/4. 

Místostarosta informoval zastupitele ve věci pokračujících příprav projektu na 

plánovanou fotovoltaickou elektrárnu. 

Místostarosta informoval zastupitele o konání zabíjačky, kterou členové SDH 

uspořádají 25. února. 

 



 

Diskuze 

Diskutovány nabídky firem zajišťující svoz odpadu. 

Na zastupiteli zprostředkovaný dotaz občanů týkající se výběru osvětlení k chodníku 

vedoucího ke hřbitovu uvedl starosta, že k němu dojde teprve po předložení nabídky 

od zhotovitelské firmy.  

Po diskuzi o podobě hodových oslav v roce 2024 domluveno zřídit přípravný výbor 

složený ze zástupců jednotlivých spolků zapojených do organizace. Koordinací tohoto 

týmu pověřen předseda komise pro školství a kulturu.  

Probrán neutěšený stav obecní stodoly přiléhající k parku. Doposud se nepodařilo 

sehnat  k posouzení stavu budovy statika. 

Starosta připomněl problematiku legalizace stavby stojící na pozemku p. č. st. 123 a 

oznámil předání související dokumentace právníkovi, aby se pokusil záležitost 

konzultovat a řešit. 

 

 

 

 

.............................................................                      .... ............................................... 

           Radomír Možiš – starosta                                     Jiří Říha -   místostarosta 
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